
Valtuusto § 10 24.01.2023

Muut mahdolliset asiat

Valt § 10 Mira Aittola toi valtuustolle terveiset Kärsämäen LAPE-ryhmän ko kouk ses-
ta sekä kysyi koulunuorisotyöntekijän sekä varhaiskasvatuksen paikkojen
ti lan tees ta. Sivistysjohtaja Ira Toppinen antoi vastauksen kysymyksiin.

 Marjatta Seppä käytti puheenvuoron nuorisotyön tilanteesta.

 Markku Koski kertoi Pohjois-Pohjanmaan hyvinvointialue Pohteen toi min-
nan käynnistymisestä.

 Pekka Anttila toivoi valtuustolle laajempaa esittelyä sivistystoimen ny kyi-
ses tä tehtäväkentästä esimerkiksi valtuustoseminaarin yhteydessä.

 Anne Andersson käytti puheenvuoron koulunuorisotyöntekijä-hankkeeseen
liit tyen.

Päätös: Käytetyt puheenvuorot merkittiin valtuuston tietoon saatetuksi.


